

Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen

Datum	23-10-2019
Tijd	19:30 - 21:30
Locatie	Raadzaal
Voorzitter	de heer L. Linssen
Leden commissie bestuur en middelen	SV: M. Graef, R. Coolen, vacature RO: G. Teeuwen, C. Wetemans CDA: B. Nijskens, M. Schreurs D66: J. van Beek VVD: J. Vissers PAL: H. Meewis LS: R. Verheul
Afwezigheid / vervanging	De heer C. Wetemans (RO) wordt vervangen door de her B. Hermans. De heer B. Nijskens (CDA) wordt vervangen door H. van Helden
Aanwezige portefeuillehouders	Verlinden, Backus en Janssen
Overige aanwezige raadsleden/commissieleden	J. van der Stappen en H. Glessner (PAL), D. Voermans (D66)
Ambtelijke ondersteuning	H. Bekkers, L. Jeurinck, S. van Ham, T. Sampers Mede aanwezig: O. Hoedemakers, E. Lucassen, E. Janssen, H. Thissen, O. van de Ven, L. Helwegen, I. Hoogervorst, C. Geraads en L. Ponsen
Deelname derden	Geen
Insprekers	Geen
Publieke tribune	1 persoon, S. van de Haterd (Horn)
Commissiegriffier	J. Lommen

- 1 Opening**

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals hierboven aangegeven.
- 2 Vaststellen agenda**

De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.
- 3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering**

Het verslag van de vergadering van de commissie van 11 september 2019 wordt conform voorliggend concept vastgesteld.
- 4 Spreekrecht niet-commissieleden**

Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt.
- 5 Presentatie en thema's**

Er is een presentatie bij agendapunt 6b, de mondelinge toelichting op de 2^e uitgebreide Rarap 2019.
- 6 Raadsvoorstellen**
- 6.a Programmabegroting 2020 inclusief meerjarenraming en MIP**

De voorzitter geeft aan dat deze vergadering is bedoeld om op hoofdlijnen vragen te stellen over de begroting, detailvragen kunnen nog tot 30 oktober schriftelijk via de griffie worden ingediend.

De heer van Beek vraagt naar de vermindering van de uitgaven op de Jeugdzorg, hoe denkt het college deze te realiseren. Er wordt nog voor de begrotingsvergadering een notitie naar de raad gestuurd, waarin het college uitleg geeft over de plannen met betrekking tot deze problematiek.

De heer Meewis vindt dat de Jeugdzorg een probleem is veroorzaakt door de bezuinigingen bij het Rijk, en dat deze niet afgewenteld moeten worden op de Leudalse burger. Hij is het dan ook niet eens met een verhoging van de OZB hierdoor. Verder vindt hij dat er sprake is van teveel inhuur van

personeel, en de overheadkosten zijn veel te hoog.

De heer van Beek vraagt waarom er een PM post staat bij open club Roggel, terwijl er toch bedragen bekend zijn. Dit heeft te maken met het feit dat de begroting al enkele maanden klaar is, en de cijfers pas de laatste tijd bekend zijn.

Mw. Teeuwen wil graag inzicht in de geplande uitgaven voor werkzaamheden voor wegen en riool. Hiervoor zal een overzicht worden aangereikt.

De cijfers van de septembercirculaire worden deze week aan de raadsleden toegezonden.

Mw. Teeuwen wil graag weten hoeveel exact wordt doorgerekend voor het rioolrecht. Er is hiervoor een tabel die zal worden toegezonden. Er wordt overigens gerekend met de marktrente.

De heer Graef verzoekt een overzicht (ook in historisch perspectief) over de ontwikkeling van de bijdragen voor de bibliotheek. Deze zijn ondertussen weer op het niveau van enkele jaren geleden.

De heer Visser vraagt naar de betekenis van de termen titel 1, 2 en 3 bij de tabel over kostendekking Leges op pagina 103 van de begroting.

Titel 1 is burgerzaken, titel 2 betreft omgevingsvergunningen en titel 3 is horeca en aanverwante vergunningverlening.

De heer Hermans vraagt naar de opbrengst van de verdiepingsrondes die op 1 oktober zijn geweest. De wethouder antwoordt, dat hetgeen in deze bijeenkomst ter sprake is gebracht zeker nut heeft. Hij merkt wel op dat als er voorstellen worden gedaan, om enkele door het college gedane voorstellen te wijzigen, er wel een dekking moet worden aangegeven. De behandeling in de commissie heeft nut omdat het een veegfunctie is voor nog niet gestelde vragen, en voor aanvullende vragen.

De heer Graef, vraagt naar de infrastructurele maatregelen in Horn, bij de opwaardering van de N280.

De heer Backus meldt dat de Provincie door het vorige college van GS heeft gezegd dat alle kosten inbegrepen zijn en dat geen extra gelden gevraagd worden. De laatste tijd hoort hij echter andere geluiden, en hij zal hierover in gesprek gaan met de Provincie.

6.b 2e uitgebreide Rarap 2019

Er wordt een uitgebreide mondelinge toelichting gegeven over de 2^e Rarap 2019, die is bijgevoegd bij de stukken.

Naar aanleiding van de presentatie worden nog enkele vragen gesteld.

De heer Meewis vraagt naar het genoemde bedrag van 5 miljoen voor de fusie voetbalverenigingen HEG. De wethouder verwijst naar een brief van 28 mei 2019, gericht aan de raad. Deze brief nog wordt tijdens de vergadering naar alle commissieleden gemaild. Hierin worden alle cijfers uitgelegd.

De heer Meewis vraagt naar de inspraakprocedure met betrekking tot de centrumplannen in Heythuysen. De wethouder antwoordt dat er nog een avond met alle geïnteresseerden gehouden wordt. Overleg met dorpsraad en ondernemers is er al geweest.

De heer Hermans vraagt aandacht voor de panden waar horeca van ondergeschikt belang wordt aangemerkt. Het ondergeschikte belang speelt in de praktijk een steeds groter wordende rol, wat niet billijk is ten opzichte van de reguliere horeca.

Over de fusieschool HHIN komt binnenkort een collegemededeling. Het betreft dan de uitslag van de ouderbevraging.

De heer Meewis vraagt naar de huisvesting van de Latasteschool. Er was in het verleden een aanvraag, die is opgeschort, hoe zit het er nu mee. Er is een oplossing voor de korte termijn, waarbij een klas is ondergebracht in het gebouw van Rubicon. Het probleem van huisvesting heeft ook verband met de huisvestingsproblematiek rondom Sint Ursula.

De heer Hermans vraagt aandacht voor de verbetering van de mogelijkheden bij aanbesteding voor de lokale ondernemers. Deze vallen nog te vaak buiten de boot, omdat opdrachten een te grote omvang hebben.

De heer Meewis vraagt aandacht voor het terugdringen van de administratieve lasten voor aanbieders van jeugdzorg. Hij mist dit in programma 6: Jeugdzorg. Door structurele overleggen met aanbieders wil de gemeente hiervoor een oplossing zoeken.

De kosten voor inhuur personeel zijn met 10% tot 10% gedaald ten opzichte van 2018. Deze 10% is ook nodig om een flexibele inzet van personeel mogelijk te maken bijv. bij tijdelijke projecten of tijdelijke drukte.

De heer Graef vraagt of er voor 2020 geen gelden meer zijn opgenomen voor zwembad Ligteveld. Er is nog een bedrag van 26.00 opgenomen als gecommiteerde reserve.

De heer Hermans heeft tenslotte nog een opmerking, een suggestie en een compliment. De opmerking betreft de avonden over het accommodatiebeleid. Deze worden door sommige verenigingen als drammerig ervaren omdat steeds dwingend wordt gesproken over samengaan van verenigingen die en een andere sport betreffen en een andere locatie hebben. Hij doet de suggestie om de behandeling van de Rarap voorafgaande aan de behandeling van de begroting te doen, en als compliment heeft hij voor (de vorm van) de Rarap en de behandeling hiervan in de commissie.

6.c Vaststellen controleprotocol t.b.v. accountantscontrole

Het controleprotocol wordt conform vastgesteld.

Als speerpunten worden opgegeven de afhandeling van de subsidie aan het samen zorgen huis, en de jeugdzorg. Een en ander zal vooraf met de accountant worden besproken, om te bezien wat de (on)mogelijkheden zijn, en wat dit tot gevolg zal hebben voor eventuele meerkosten.

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 5 november 2019 conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagen kunnen, mits er vooraf duidelijkheid is wat betreft de speerpunten

6.d Aanwijzen Functionaris Gegevensbescherming

De heer Verheul vraagt of een gemeentelijk ambtenaar (controller) onafhankelijk kan functioneren als FG. Hier worden geen problemen verwacht. De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 5 november 2019 conform het raadsvoorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagen kunnen.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken

7.a Collegemededeling 9jul19 over oprichting Werkbedrijf

De heer Meewis vraagt of bij de oprichting ook rekening is gehouden met de na-ijlaffecten van een lagere Rijksuitkering indien het aantal uitkeringsgerechtigden omlaag gaat. Dit zal worden nagegaan.

De heer van Helden geeft het college in overweging om het ook mogelijk te maken voor mensen om een kleiner dienstverband aan te gaan, zonder daarbij allerlei administratieve handelingen te hoeven verrichten, zodat de drempel om toch aan het werk te gaan kleiner wordt. Wellicht een taak voor de job coach.

8 Aan de commissie gerichte stukken

Verduurzaming Leges

Er is een memo gemaakt door de ambtelijke organisatie waarin enkele mogelijkheden staan met betrekking tot invoering van verduurzaming van Leges. Het college wil aansluiten bij programmalijn 2 en 3 van de

implementatie van de Omgevingswet. Op korte termijn wil men de weg van subsidieverlening bewandelen voor duurzaamheidsprojecten.

De heer van Beek vraagt wat wordt bedoeld met de opbrengsten van de Leges, is dit het bedrag dat overblijft na aftrek van de gemaakte kosten? Zoals hier bedoeld is dit het bedrag dat overblijft. De hoogte van de Bouwleges wordt bepaald op basis van de bouwkostenindicator en is derhalve niet subjectief.

De commissie doet nog enkele suggesties, zoals het kijken hoe dit in andere gemeenten is geregeld, met name in de buurgemeenten waarmee wordt samengewerkt, en ook naar verschil in subsidiëring bij zonne- of windenergie. Daarnaast is er een paraplu-bestemmingsplan in de maak waarbij definities van grootschalige en kleinschalige projecten worden vastgesteld, vergezeld van andere flankerende maatregelen. De problematiek van de verduurzaming van Leges wordt ook verder uitgewerkt in een raadsvoorstel, rekening houdend met de in de commissie gemaakte opmerkingen.

9 Stand van Zaken organisatieontwikkeling

De stand van zaken m.b.t. de organisatieontwikkeling is besproken bij de presentatie van de Rarap, agendapunt 6b.

10 Langetermijnkalender

Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de langetermijnkalender

11 Vaststellen vergaderkalender commissie bestuur en middelen 2020

De vergaderkalender voor de commissie bestuur en middelen 2020 wordt vastgesteld conform het advies van het presidium van 17 september 2019

12 Openstaande actiepunten

Er zijn geen openstaande actiepunten

13 Mededelingen en Rondvraag

Er zijn geen mededelingen

Er is niets voor de Rondvraag

14 Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 21:30 uur. De volgende vergadering is gepland op woensdag 27 november 2019.